
 
 
 

ZAPISNIK 
7. SEJE PARLAMENTA DIJAŠKE SKUPNOSTI GSŠRM KAMNIK V 

ŠOLSKEM LETU 2021/22 
 

ponedeljek, 11. aprila 2022, ob 10:50 uri  
 
Na seji niso bili prisotni predstavniki: Luka Vettorazzi (1.C), Zala Novak Sitar (2.F, projektni 
dnevi), Žan Razboršek (3.A), Vesna Vode (3.D), Patricija Wolf (3.F, praksa), Mateja Selšek 
(3.G, praksa), Korl Železnikar (4.A), Samo Golež (4.B, ocenjevanje), Nika Sotošek (4.C).  
 
Dnevni red: 

1. Učna pomoč 
2. Državnozborske volitve 
3. Aktualno dogajanje v zvezi s šolskim življenjem 
4. Pobude in predlogi 

 
Seja je potekala v učilnici 44. Vodil jo je predsednik dijaške skupnosti Matic Hrabar. 
 
Na začetku je bila ugotovljena prisotnost in potrjen dnevni red seje.  
 
Ad1) 
Predsednik dijaške skupnosti je parlament seznanil s potekom tretjega kroga učne pomoči, ki 
ga je organiziralo predsedstvo.  
 
SKLEP: Parlament DS GSŠRM Kamnik se seznanja z delom Predsedstva DS GSŠRM Kamnik 
in ga ocenjuje pozitivno. 
 
Ad2) 
Predsednik dijaške skupnosti je odprl razpravo o prihajajočih državnozborskih volitvah in 
predstavnike povprašal po idejah za dvig udeležbe dijakov na volitvah. Idej ni bilo. Parlament 
je seznanil, da bo predsedstvo nadaljevalo z deljenjem objav na temo volitev na Instagramu.  
 
Ad3) 
Predsednik dijaške skupnosti je odprl razpravo o aktualnih zadevah. 
 
Predstavniki so za začetek izpostavili problematiko šolske malice. Prvič, da je malica 
predraga. Predsednik dijaške skupnosti je posredoval informacijo, da ceno malice določa 
državna politika in ne šola. Vprašali so, zakaj ni več kavomata, sokovnika in solatnega bara. 
Kot je ravnatelj pojasnil že na eni od prejšnjih sej, so morali biti odstranjeni zaradi covid 



ukrepov. Na koncu je stekla še razprava o odmorih. Predstavniki so se strinjali, da moramo 
ob koncu ukrepov preiti na urnik, ki bo omogočal malicanje v jedilnici za vse letnike.  
 
Predsednik dijaške skupnosti je povedal, da bodo special edition puloverji dijaške skupnosti 
kmalu na voljo, trenutno je dobava v fazi dogovora s tiskarno. Poleg tega je parlament 
seznanil, da je cena za drugi krog naročanja GSŠRM puloverjev 27€.  
 
Stekel je pogovor o predaji ključa, ki bo potekala 23. maja. Predsednik dijaške skupnosti je 
pozval predstavnike četrtih letnikov naj sporočijo, kdo bo letos organiziral predajo ključa.  
 
Izpostavljena je bila ideja za “dress code week” ali “bring anything but a backpack day”, za 
katero so bili predstavniki mnenja, da se je dijaki ne bi držali in da je nima smisla 
uresničevati.  
 
Na koncu je prišel še poziv predsednika dijaške skupnosti, naj študentje, ki so svoje fakultete 
predstavljali na sejmu fakultet, še danes Študentskemu klubu Kamnik posredujejo napotnico 
za nakazilo honorarja. 
 
Ad4) 
Predsednik dijaške skupnosti je povprašal po končnih pobudah, pripombah ali predlogih. 
Predstavniki so predlagali, da bi v avlo namestili oblazinjeno pohištvo. 
 
Sestanek je bil končan ob 11:20. 
 
Zapisal: 

Predsednik dijaške skupnosti 
Matic Hrabar 

 
Kamnik, 11. 4. 2022 
 
V vednost: 

- predsedniki razredov GSŠRM Kamnik, 
- mentor DS GSŠRM Kamnik, 
- vodstvo šole, 
- arhiv – dijaška skupnost. 


